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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2018-03-08, § 9 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 8 mars 2018 kl. 17.00 – 17.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 19 mars 2018 

  

 

Stefan Hansson Joakim Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Stefan Hansson (S) ordföranden  

Joakim Larsson (M) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Veronica Eriksson (MP)  

Rikard Warlenius (V)  

Torbjörn Erbe (M)  

Alexandra Grimfors (M)  

Marie-Louise Gudmundsson (M)  

Abit Dundar (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anna Forssell (S) för Anders Göransson (S) 

Anna Bäcklund (MP) för Lennart Tonell (MP) 

Jihad Adlouni (M) Mattias Keresztesi (M) 

 

 
Ersättare: 

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)  

Staffan Schartner (MP)  

Marianne Pettersson (M)  

Eva Ångström (M)  

Emilie Fors (L)  

Susanne Wiklund (C)  

Michaela Hollis (KD)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Håkan Falk, Ann-Charlotte Bergqvist, Göran Carlberg, 

Gunnar Jensen, Sara Lundén, Lena Mittal och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreterarna Oscar Lavelid och Annika Borg och 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-6. 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 9 
Om att bygga träkvarter i nya Alvik. Motion (2017:55) av 
Björn Ljung och Peter Backlund (båda L). Anmälan av 
svar på remiss 
Dnr E2018-00099 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 12 februari 2018. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Stefan Hansson (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Abit Dundar (L) enligt följande: 

 

Enligt tidsplanen för Alviks programarbete skulle 

programmet ha presenterats redan 2017. Att många projekt 

blir försenade är i längden ett problem som beror på att 

exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret fortfarande 

är underbemannade och behöver ökade anslag för att klara 

den press som finns på stadsutvecklingstakten. Att det är för 

tidigt för att säga om eventuella trähus skulle passa i området 

för att markanvisningarna dröjer till 2019 håller vi inte med 

om. Det är fullt möjligt för staden att sätta upp prioritering för 

varför och hur vi markanvisar, utefter olika områdens syfte 

och förutsättningar. I det här fallet passar bebyggelse i trä 

speciellt bra samtidigt som det finns uttalade mål om att mer 

bebyggelse i trä behövs. 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 


